
Protokół Nr XXXVII/17
sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 30 marca 2017r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  13:00  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonał  otwarcia  XXXVII  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej;
2) wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa;
3) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie XXXIV/211/ 17 z dnia 26 stycznia 2017 roku;
4) zmiany Uchwały nr XXI/135/16 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 25 maja 2016 o udzieleniu pomocy
rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego;
5) w sprawie uchwalenia kryteriów rekrutacji do publicznego przedszkola, oddziałów przedszkolnych
przy szkołach podstawowych oraz do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych na terenie
gminy Ścinawa;
6) zmiany Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025;
7) nadania Statutu Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie;
8) przyjęcia przez Gminę Ścinawa realizacji zadania drogowego
5. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XXXV z dnia 15 lutego 2017 r.
2) Nr XXXVI z dnia 23 lutego 2017 r.  
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.

Ad. 3   Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Dyrektor  Departamentu  Rozwoju  Pan  Dariusz  Stasiak  z  upoważnienia  Burmistrza  zgłosił  wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad jednego projektu w sprawie: 1) w sprawie przyjęcia wieloletniego
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Ścinawa na lata 2017- 2021.



Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła wniosek o wprowadzenie do
porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniego  programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Ścinawa na lata 2017- 2021.

Następnie Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej;
2) wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa;
3) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie XXXIV/211/ 17 z dnia 26 stycznia 2017 roku;
4) zmiany Uchwały nr XXI/135/16 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 25 maja 2016 r. o udzieleniu 
pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego;
5) uchwalenia kryteriów rekrutacji do publicznego przedszkola, oddziałów przedszkolnych
przy szkołach podstawowych oraz do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych na terenie
gminy Ścinawa;
6) zmiany Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata2015-2025;
7) zmiany Statutu Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie;
8) przyjęcia przez Gminę Ścinawa realizacji zadania drogowego;
9) przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Ścinawa na lata 
2017- 2021.
5. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XXXV z dnia 15 lutego 2017 r.
2) Nr XXXVI z dnia 23 lutego 2017 r.  
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1.  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  z  Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska
i Gospodarki Wodnej.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  z  Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska
i Gospodarki Wodnej.

Ad.4.2. wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały. 



Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.

Ad.4.3. zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie XXXIV/211/ 17 z dnia 26 stycznia 2017 roku.

Kierownik Referatu Finansów i Budżetu Pani Agnieszka Paszkiewicz przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie XXXIV/211/ 17 z dnia 26 stycznia 2017 roku.

Ad.4.4. zmiany Uchwały nr XXI/135/16 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 25 maja 2016 o udzieleniu
pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie zmiany
Uchwały nr  XXI/135/16 Rady Miejskiej  w Ścinawie z  dnia 25 maja 2016 o udzieleniu
pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.

Ad.4.5.  uchwalenia  kryteriów rekrutacji  do  publicznego przedszkola,  oddziałów przedszkolnych  przy
szkołach podstawowych oraz do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych na terenie  gminy
Ścinawa.

Kierownik Referatu Oświaty, Kultur, Sportu i Turystyki Pani Grażyna Matkowska-Rudomino przedstawiła
projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu



(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia
kryteriów rekrutacji do publicznego przedszkola, oddziałów przedszkolnych przy szkołach
podstawowych oraz do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych na terenie gminy
Ścinawa.

Ad.4.6. zmiany Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie zmiany
Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata2015-2025.

Ad. 4.7. nadania Statutu Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie.

Pan Przemysław Kulak pracownik CTiK przedstawił projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały wraz z autopoprawkami.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie nadania
Statutu Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie wraz z autopoprawkami.

Ad. 4.8. przyjęcia przez Gminę Ścinawa realizacji zadania drogowego.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały. 

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia
przez Gminę Ścinawa realizacji zadania drogowego.

Ad. 4.9. przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Ścinawa na
lata 2017- 2021.

Specjalista ds. najmu i dodatków mieszkaniowych Pani Maria Rzepka przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.



Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Ścinawa na lata
2017- 2021.

Ad.5.  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XXXV z dnia 15 lutego 2017 r.;
2) Nr XXXVI z dnia 23 lutego 2017 r.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do protokołu. Brak uwag. Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła protokół Nr XXXV z dnia 15
lutego  2017 r.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła protokół Nr XXXVI z dnia 23
lutego  2017 r.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

I. Chrystyna:
1. Kiedy zostanie naprawiona droga przy dwóch wjazdach między budynkami o numerze 105-106.
2. Kiedy zostanie uzupełniony chodnik przy budynku 100/1 ?
3. Proszę ponownie o ustawienie barierek przy kościele.

M. Żogalska:
1. Proszę o naprawę skoczka na ulicy Lipowej przy gimnazjum lub założenie nowego, ponieważ w tej
chwili stwarza zagrożenie dla samochodów i nie spełnia swojej funkcji.
2. Chciałam spytać czy został już ogłoszony przetarg odnośnie naprawy dróg, ponieważ droga na ulicy
Lipowej po usterce wodno-kanalizacyjnej jest w złym stanie i kiedy ewentualnie można się spodziewać
naprawy.

Ad.2
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Była naprawa w zakresie mniejszych dziur a jeżeli chodzi o te większe po pracach kanalizacyjnych to
wiem, że Dyrektor przygotowuje naprawę tych miejsc po usterkach, więc myślę,  że w najbliższym
czasie zostanie to naprawione.

J. Szebeszowicz:
1. Chciałem się spytać odnośnie dróg gminnych gruntowych, ponieważ po zimie są one w bardzo złym
stanie kiedy przewidziana jest naprawa tych dróg ?
2. Mam pytanie w sprawie oświetlenia, ponieważ spaliły się żarówki chyba w sześciu lampach, zostało
to zgłoszone i nadal nie świecą.

Cz. Jastrzębski:
Czy wiadomo jak długo potrwają przygotowania do przetargów w związku z kanalizacją ?

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
W  tej  chwili  jesteśmy  na  etapie  uszczegóławiania  programu  fnkcjonalno-użytkowego,  czyli  to  co
mówiłem i myślę, że było to czytelne. Przygotowujemy program nie tylko dla samej kanalizacji  ale
również dla dróg gminnych powiatowych i wojewódzkich przynajmniej w zakresie tego gdzie będzie
realizowana kanalizacja. Dotyczy również budowy nowych chodników i budowy oświetlenia ulicznego.
Myślę,  że  do  końca  przyszłego  tygodnia  zamkniemy  to.  Jest  to  już  opisane  są  również  mapy
przygotowane  dla  poszczególnych  miejscowości.  Mówiłem,  że  dzisiaj  pokażemy  jedną  lub  dwie
miejscowości przykładowe na Konwencie Sołtysów i omówimy jaka jest metodologia przygotowywania
tego, żebyście Państwo wiedzieli na tych przykładach jak do tego podchodzimy przynajmniej tam gdzie



będzie kanalizacja. Myślę, że po weryfikacji do końca przyszłego tygodnia definitywnie to zamkniemy
i  wysyłamy  wtedy  do  Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska,  ponieważ  będzie  to  zakres
przetargu. W tym przetargu będą koszty kwalifikowane z punktu widzenia Narodowego Funduszu, czyli
to co wchodzi w inwestycje związane z kanalizacją i  koszty niekwalifikowane, oni  też muszą na to
wyrazić  zgodę.  Natomiast  nie  wyobrażamy  sobie  sytuacji  w  której  oddzielnie  prowadzimy
i organizujemy przetargi  na kanalizację a oddzielnie na budowę oświetlenia,  oddzielnie na budowę
chodników  i  dróg  to  by  było  bardzo  trudne.  Ciężko  by  było  zagwarantować,  że  ten  który  robił
kanalizację grunty zagęścił w taki sposób, że można budować drogi to musi być jeden wykonawca żeby
on  brał  pełną  odpowiedzialność  za  całość  wykonania.  Od  miesiąca  czekamy na decyzję  dotyczącą
naszej specyfikacji na wyłonienie inżyniera kontraktu na zieleń miejską czyli ten projekt za kilkanaście
milionów złotych. Chcemy ich poinformować, że chcielibyśmy ogłosić ten przetarg nie mając jeszcze
akceptacji z takim założeniem, że jeżeli w trakcie wyłonią się jakieś uwagi to my do specyfikacji to
wprowadzimy, ale termin będzie leciał, termin ten jest długi, ponieważ inwestycja jest większa jak 5
milionów euro  to  musimy również  to  publikować  również  w dzienniku  wspólnoty  europejskiej  tym
dotyczącym zamówień publicznych i przetarg ten musi trwać co najmniej 45 dni. Więc my mamy czas, a
oni robią swoje i przysyłają nam uwagi, my uzupełniamy a nie czekamy i dopiero później 45 dni, ale nie
wiem czy wyrażą zgodę. Myślę,  że realnie trzeba brać pod uwagę, że do końca maja co najmniej
będziemy czekali na ich opinię, jeżeli nie wyrażą zgody na to równoległe działanie to dopiero w czerwcu
będzie ogłoszony przetarg. Taki jest obowiązek wynikający z umowy z Narodowym Funduszem, że my
im musimy na roboty budowlane pokazać dokumentację zapewne będą też jakieś wyjaśnienia tak to
wygląda i innej możliwości tutaj nie ma. Jeżeli na przełomie maja i czerwca udałoby się ogłosić przetarg
no to na przełomie lipca i sierpnia wyłanialibyśmy wykonawcę. Wtedy pozostała część roku oraz zima
przyszłego roku to jest ten czas na projektowanie i myślę, że w kwietniu moglibyśmy zaczynać roboty
budowlane według harmonogramu, który my zakładamy, gdzie droga wojewódzka byłaby priorytetem
i np.: takie miejscowości jak Zaborów i Parszowice w zakresie dróg powiatowych bo również byłyby
priorytetem, ponieważ trzeba to jakoś zakończyć. W pierwszej kolejności te miejscowości żeby można
było zamknąć kontrakt z DSDiK o którym dzisiaj mówiliśmy i zamknąć te nawierzchnie dróg tam gdzie
wybudowane są chodniki. Natomiast jak to wyjdzie w praktyce zależy od wielu zmiennych na które my
nie do końca mamy wpływ. Czyli roboty jeżeli ruszą to w drugim kwartale przyszłego roku wcześniej nie
ma mowy,  ponieważ cała  dokumentacja  była  przygotowywana w oparciu  o program funkcjonalno-
użytkowy, czyli są to generalnie założenia do realizacji inwestycji, który teraz uszczegóławiamy a to
wszystko musi być przełożone na precyzyjną dokumentację projektową, która uzyska pozwolenie na
budowę.  Dopiero  w  momencie  uzyskania  pozwolenia  na  budowę  można  wchodzić  z  robotami
budowlanymi. Tak jest skonstruowany ten kontrakt trwa on cztery i pół roku, czyli do połowy roku 2021
biorąc pod uwagę wszystkie elementy, które musimy spełnić nim przystąpimy do robót i same roboty
potrwają około trzech lat, tak zakładamy.

Cz. Jastrzębski:
Czyli  jeżeli  chodzi  o  odcinek  Przychowa  –  Buszkowice  to  nie  mogłoby  być  w  jednym  czasie
realizowane ?

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
To jest to o czym dzisiaj rozmawialiśmy w wyniku uchwały sejmiku i uchwał, które podjęliście Państwo
dzisiaj będziemy mogli  podpisać za jakieś trzy tygodnie umowę z DSDiK o pełnieniu roli  inwestora
zastępczego.  To  nam daje  ewentualnie  możliwość  zwolnienia  z  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego,
podobnie chcemy zrobić z zajęciem pasów drogowych na drogach powiatowych.

M. Ratajczak:
Nawet wtedy jak przejmujemy do utrzymania te drogi ?

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Proszę Państwa żeby można było zacząć budowę to niestety jest to wieloetapowy cykl przygotowań,
pieniądze  to  jest  tylko  jeden  z  elementów,  ale  procedury  związane  z  prawem  budowlanym
przygotowanie pozwolenia na budowę, sporządzenie dokumentacji projektowej to jest gro pracy, ale
pieniądze są czekają umowy są podpisane.



M. Ratajczak:
Właśnie chodzi o te pieniądze czy one będą czekać ?

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Nie takiej możliwości nie ma, chociaż wszystko się może zdarzyć, ale po to podpisujemy umowy co
więcej elementem tej umowy jest to, że finansujemy również dokumentację projektową. Gdybyśmy
wybrali drogę dokumentacji projektowej a nie programu fnkcjonalno-użytkowego to ryzykowalibyśmy,
że sfinansujemy dokumentację projektową a nie dostaniemy na to pieniędzy a różnica jest taka PFU
razem z wnioskiem aplikacyjnym kosztowało nas 120 tysięcy złotych. Dokumentacja projektowa dla
inwestycji,  która  kosztuje  ponad  60  milionów  złotych  to  jest  rząd  od  2,5  do  4  procent  czyli
kosztowałoby to od półtora do dwóch miliona złotych a tych pieniędzy nie było.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
W związku  z  tym,  iż  zaczepiają  mnie  mieszkańcy  i  pytają  czy  można  już  korzystać  ze  stadionu,
boisk, siłowni i na jakich zasadach.

Burmistrz Ścinawy Krystian Kosztyła:
Nie mamy jeszcze przygotowanych regulaminów konsultowaliśmy się też  z instytucjami,  które nam
dotowały ten obiekt i kilka zapisów regulaminowych, które chcieliśmy wprowadzić nie mogą być ujęte
w tym regulaminie muszą być skorygowane i  za chwilę się pojawią w regulaminie.  Ale obiekt  jest
otwarty i można korzystać bezpłatnie oczywiście wtedy kiedy nie ma zajęć.

M. Żogalska:
Czy jest jakiś limit czasowy ?

Burmistrz Ścinawy Krystian Kosztyła:
Będziemy  chcieli  żeby  obiekt  był  czynny  do  22:00  czyli  tak  jak  się  zaczyna  cisza  nocna  żeby
mieszkańcom okolicznych bloków nie przeszkadzał hałas i gwar.

J. Szebeszowicz: 
Mieszkańcy narzekają, że lampy z boiska świecą do mieszkań.

Burmistrz Ścinawy Krystian Kosztyła:
Tak  było  przed  zmianą  godziny  kiedy  klub  miał  trening,  ponieważ  była  to  godzina  17:00,  18:00
i dlatego włączane były światła na bocznym boisku do prowadzenia zajęć. Teraz już nie będzie się tak
korzystało z oświetlenia.

E. Sitarski:
1. Panie Burmistrzu proszę o zamontowanie znaku na drodze powiatowej od strony Niemstowa do
Parszowic mówiący gdzie kończy się gmina.
2. Proszę również o przesunięcie tablic z nazwą miejscowości i teren zabudowany przy wjeździe do
Parszowic od strony Ścinawy, ponieważ  w tej chwili budynki stoją przed znakami jadąc od Ścinawy.

Ad. 7 Wolne wnioski.

P. Kowalski:
1.  Proszę  o  zebranie  ziemi  przy  drodze  1221  z  pobocza  to  jest  miejscowość  Dąbrowa Środkowa,
ponieważ jest tej ziemi bardzo dużo i w czasie deszczu woda nie spływa a następstwem są dziury.
2. Proszę o zamontowanie kosza na przystanku przy drodze 36, ponieważ znowu skradziono.
3. Kolejna rzecz to przycięcie zakrzaczeń od Ręszowa w kierunku Siedlec oraz znak do miejscowości
Ręszów w Siedlcach już to zgłaszałem więc ponawiam prośbę.

I. Chrystyna:
1.  Proszę  o  naprawę  kanalizacji  w  Tymowej  pomiędzy  posesją  85-86,  ponieważ  są  tam  ciągle
interwencje w tej sprawie.
2. Proszę o pogłębienie rowu jadąc od strony Tymowej do Dębca po prawej stronie, ponieważ w czasie
deszczów nie odpływa woda i pobocza są rozmiękczone i jest wtedy bardzo niebezpiecznie.



3. Również proszę o oczyszczenie dróg z zakrzaczeń.

Pan M. Barylak:
Mam wniosek w sprawie przywrócenia boiska sportowego w Zaborowie do takiego stanu aby można
było  z  niego  korzystać,  ponieważ  na  chwilę  obecną  jest  ono  nierówne  i  służy  również  jako  plac
postojowy dla sprzętu rolniczego a młodzież z chęcią skorzystałaby z tego terenu.

Burmistrz Ścinawy Krystian Kosztyła:
Ile tam jest potencjalnych grających w piłkę ?

Pan M. Barylak:
Co najmniej jedenastu. Zresztą podczas kandydowania na burmistrza był Pan na tym boisku i  było
wtedy nawet dwie drużyny.

Burmistrz Ścinawy Krystian Kosztyła:
Tak byłem były dwie drużyny i trochę ludzi z zewnątrz i było również trochę seniorów wtedy. Więc
myślę,  że  zapotrzebowanie  na  to  boisko  nie  jest  aż  takie  duże,  ale  spróbujemy  zająć  się  tym
przynajmniej w części. 

Ad. 8 Zapytania sołtysów.

D. Pawłoszyńska:
Ja już zgłaszałam drogi i rowy teraz czekam na realizację tylko żeby było to wcześniej niż ostatnio.

Burmistrz Ścinawy Krystian Kosztyła:
Musi Pani też wiedzieć, że warunki atmosferyczne nie pozwalają prowadzić prac takich jak drogi, rowy.
Teraz jesteśmy na etapie przygotowywania załącznika do zapytania ofertowego i będzie to na pewno
rozpoczęte wcześniej. Wybrany wykonawca jest też w pewnym sensie uzależniony od pogody bo nie
może prowadzić prac związanych z równaniem drogi gruntowej kiedy pada deszcz.

Ad. 9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.

Brak uwag.

Ad. 10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.

Brak uwag.

Ad.11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Działając w oparciu o § 12 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu
Miasta i Gminy Ścinawa na wszystkie zapytania i interpelacje na które nie udzielono odpowiedzi zostaną
udzielone na piśmie.

Ad. 12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Pani A. Wojtowicz:
Tydzień temu zostały zaklejone dziury na ulicy Wiosennej czy to jest już ten remont, który miał być
przeprowadzony w tym roku, czy to są prace chwilowe ?

Burmistrz Ścinawy Krystian Kosztyła:
Pan Dyrektor ZGK wykorzystał sytuację, kiedy był zamówiony paczer do niwelowania i łatania dziur na
drogach  i  został  materiał,  który  można  było  wykorzystać  więc  zostały  załatane  dziury  na  ulicy
Wiosennej i  zobaczymy na ile to będzie skuteczne ale na pewno jest lepiej niż  było ale myślę,  że
docelowy wygląd tej drogi powinien być inny.

Pani A. Wojtowicz:



Mam jeszcze pytanie odnośnie drogi wewnętrznej na naszym osiedlu, czy o remont tej drogi musimy
oddzielnie pisać wniosek czy zostanie ona uwzględniona w remoncie drogi ulicy Wiosennej bo wiadomo,
że tam są też dziury

Burmistrz Ścinawy Krystian Kosztyła:
Proszę zgłosić oddzielnie.

Przewodniczący
Przypominam radnym o oświadczeniach majątkowych, które trzeba złożyć do ostatniego kwietnia. 

Panie  Burmistrzu  chciałem jeszcze  podziękować  w imieniu  radnych  oraz  mieszkańców za  otwarcie
obiektu sportowego. 

Przypominam o dzisiejszym Konwencie Sołtysów i otwarciu świetlicy w Dąbrowie Środkowej na godzinę
16:00.

Zapraszam radnych również na Kaziuki w najbliższą niedzielę.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 14:05
zamknął obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie w VII kadencji 2014-2018. Na tym protokół
zakończono.  

                                                                                                    Obradom przewodniczył:  
                                                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej
Protokołowała: Klaudia Stachów                                          
                                                                                                                 Marek Szopa      


